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Referat til skolebestyrelsesmøde, tirsdag d. 10. marts 2020 kl. 17-19 i 
personaleområdet på Niels Ebbesens Vej.  
 
Til stede: Jesper Kongsted, Torben Heien Nielsen, Tore Dyrberg–Jessen, Mette Westergaard, 
Michael Vork, Dorte Bøgelund Petersen, Anja Johansen, Sabrina Bille Deveril, Theodor Axel 
Libralesso 9.V. og Helle Spanggaard.  
 
Fraværende: Anja Camilla Jensen, Mette Bache, Nina Schøller Larsen, Villads Biegel Frost, 
9.U., Mette Bache og Michael Vork 
Sekretærer: Anja Johansen  
 

Punkt 
EmneeEmEE 

 
Hvem/ 
Hvornår 
 

 
Overvejelser og/eller forberedelse inden SBM 
 

 
Formål & mål 

  
 01. Godkendelse af  
     referat af 26.  
     november 
 
 

 

 
Alle,  
Hvert SBM 
 
 

 
 
Referatet er udsendt på forhånd 
 

 
Beslutning 
Protokol skrives 
under 

 
  Noter/referat: Referatet blev taget til efterretning 
 
 

 02. Godkendelse af   
     dagsorden 
 
 

 
Alle, 
Hvert SBM 
 
 

 
Udarbejdes på formøde af ledelsen og formand 

 
 

 
Beslutning 

 
Noter/referat: Dagsordenen blev godkendt 
 
 
03. Status fra 
 

   
Information 

 
Ledelse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Corona fylder en del, og der er en del opfølgning. Vi 
holder os orienteret ift. forvaltningens udmelding. 
En enkelt lærer er på nuværende tidspunkt i 
karantæne på sundhedsstyrelsen anbefaling. Vi har 
aflyst morgensang på ubestemt tid. Der er fortsat 
en del uafklaret ift. lejerskoler, Søby, 
forældremøder mv. Klubbens skiturer er fortsat 
programsat, men vi følger anbefalingerne løbende. 
 
Der har været møde med forvaltningen ift. de 
ekstra udgifter der har været ifb. med 
rengøringsprojektet. Vi håber at skolen blive 
kompenseret for nogle af de ekstra udgifter der har 
været forbundet med projektet. 
 
Skolen ved Søerne står til at skulle modtage 3. 
klasse 1. maj. 
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Formandskab 
 
 
 
 
Elevråd 
 

Orientering vedr. skolebestyrelsesvalg 
På valg: Nina Schøller Larsen, Jesper Kongsted, 
Dorte Bøgelund Petersen og Sabrina Deveril er på 
valg og ønsker alle genvalg. 
 
Elevrådet: Elevrådet har drøftet mobilpolitik på FI. 
Eleverne oplever, at de kobler af med deres mobil i 
pauserne og anvender dem også til sociale 
sammenhænge. Der var ikke opbakning til et 
forbud. Dog så elevrådet, at flere tilbud i pauserne 
kunne flytte fokus fra mobilen. SB vil gerne have 
tilbagemelding på de forslag til udbedring af gange 
og Atrium gård, som elevrådet har drøftet. 
 

 
Noter/referat: se ovenstående 
 
 
04. Projektgrupper  
 

   
Information 

 
Kommunikation 
skole/forældre 
 
 
Fysiske rammer NE 
 
 
 
Fysiske rammer FI 
 
 

  
Intet nyt fra kommunikationsgruppen. 
Aula evaluering er gruppens næste opdrag. 
 
 
Midler er nu blevet frigivet. Der er møde med TAG 
Tomat i næste uge. Byggeudvalget er blevet 
udvidet med en N/T lærer.  
 
Status fondsansøgning – Der har været en del 
kvalificerings-sparringspartnere inde over 
projektbeskrivelsen, og vi har nu fået en del 
kommentarer fra fundraiseren, som vi nu skal se på 
inden deadlinen.   

 
 

 
Noter/referat: se ovenstående 
 
 
05. Høring vedr. 
kvalitetsrapport  
 

  
Bilag udsendt med dagsordenen 

 
Drøftelse samt 
udarbejdelse af 
høringssvar 

 
Noter/referat:  
Høringsvar ift. de politiske spørgsmål. 
1. SB Kommentarer til skolens resultater og udviklingen heri 

• Der har på nogle af de testede årgange været en del inklusionsudfordringer, der kan have haft betydning for 
resultatet. Der er allerede iværksat særlige indsatser fra skolens side for at løfte de faglige niveau, samt 
inklusionsproblematikken på disse årgange. Ellers er resultatet tilfredsstillende. 

• Det er glædeligt, at skolen også klarer sig godt på flere parametre – ikke mindst ift. at en meget stor 
procentdel af skolens elever gennemfører en afgangsprøve samt en stor fastholdelsesprocent ift. 
ungdomsuddannelserne. 

2. Hvilke konkrete planer har skolen/SB til at forbedre skolens resultater 
• SB ser gerne forældrene inddrages mere i den faglige understøttelse og vil drøfte en strategi ift. 

forventningerne til forældregruppen. Skolen vil derudover have opmærksomhed på klasser, der er særligt 
sårbare og iværksætte faglige turboforløb ved behov.  

3. Anbefalinger til undervisningsudvalget på baggrund af den samlede kvalitetsrapport 
• Frederiksberg kommune skal tiltrække faglig dygtig kompetente lærere ved at være attraktiv kommune.  

4. SB anbefalinger til indsatser det samlede skolevæsen skal arbejde med for at forberede kvaliteten: fokus på 
ressourceallokering til de fagligt svage samt inklusionsudfordrede klasser. 
 



 
Side 3/3 

 

Faktuelle data fejl i rapporten. 
 
Der er fejl i den konkluderede tekst ift. de tal, der konkluderes ud fra og flere fejl i tallene. Dette gør sig gældende på 
flere områder ift. Skolen ved Søerne og bør derfor gennemtjekkes. 
 
Tore skriver høringssvaret til undervisningsudvalget. 
 
 
06. 
Timefordelingsplanen 
 

  
 
Bilag kommer inden mødet 
 

 
 
A. Orientering  
B. Beslutning 
 

 
Noter/referat: Bilagene er fremsendt for de år, hvor det nye skoleforlig implementeres ift. fagrækken. SB har fået 
fremsendt oversigt ift. overgangsårene. Næste års timefordelingsplan blev godkendt. 
 
 
07.  
Planlægning af 
kommende dialogmøde 
    

  
Kort evaluering af afholdte dialogmøde 
(planlægning af strategi for mobilpolitik udsættes til 
21. april). Vi skal på dialogmøde orientere om 
kommende skolebestyrelsesvalg 
 

 
 

 
Evaluering af dialogmøde. Det er var et godt møde og formen virkede godt. 25% ønskede en mere restriktiv 
mobilpolitik og ingen ønskede lempelse ift. det, der allerede praktiseres. Forslag fra elevrepræsentant om, at der blev 
udarbejdet en digitaliseringsplan for eleverne, så der ikke opstår gentagelser ift. undervisningsforløb.  
Sabrina og Torben påtog sig opgaven med at får set på alle noterne fra arbejdsgruppen inden næste SB møde. 
 
Dagsorden for kommende dialogmøde: 

1. Formandens beretning 
2. Hvor er vi nu ift. mobilpolitikken 
3. Fondsansøgningen ift. Filippa 
4. Kommunikation mellem skole og hjem  
5. Valg procedurer og opstilling til skolebestyrelsen  

 
 
08. Kommende skoleår: 
Status  
- praktisk musiske bånd 
på 4. årgang 
- 16D mellemtrin og 
udskoling 
 
 
 

 
 

  
Beslutning 
 

 
Noter/referat: Det praktisk-musiske bånd, som var igangsat som forsøg på 4. årgang fungerer ikke efter hensigten. En 
hel dag med praktisk-musiske fag er for lang tid, og det har været en stor skemabinding. 
Det er bl.a. vanskeligt at have 6 lektioner musik med et ordentligt indhold, og det giver nogle meget fagtunge dage de 
øvrige dage. Ledelsen vender tilbage når den endelige evaluering er lavet med lærerne, men anbefalingen vil helt 
sikkert blive, at finde en anden struktur. 
Der var opbakning til at søge om dispensation for 16D på mellemtrin og udskoling. 
 
 
10. Eventuelt 
 
 

 
 

  
 

 
Noter/referat: Skituren med klubben var en god og velorganiseret tur for børnene. Stor ros til klubben.  

 


